

## Upcoming Events

Sept. 3rd  
1st instalment  
Fee due

Sept. 4th  
First Day of  
school  
Gr 6-12

Sept. 11th  
Open House  
Evening

Sept. 17-21  
MAP Testing

Sept. 20-21  
Green Flag  
activity (Plant  
sale and  
planting)



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

## This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 1 – September 2023  
High School

Dear CBS high school Families,

### Welcome Back!

I hope you have enjoyed a wonderful summer holiday. I also hope you are relaxed, re-charged and ready to start a new school year. I am so delighted that you are part of our amazing learning community. Off to a great start for a successful and exciting school year! Our skilled and devoted staff is already planning and preparing for your child(ren).

### New Staff

Each year brings positive change. This includes a few additions to our staff. We are delighted to welcome Mr. Khaled Odeh as HS vice principal, Ms. Erin and Ms. Johanni in the English Department, Mr. Rabieh and Mr. Sameh to the Math department, Ms. Shatha to the PE department, Mr. Shehata, Ms. Zainab and Ms. Noha to the Arabic department, Ms. Amani to KSS department, and Ms. Maya to the Art department.

### First Day

We are looking forward welcoming our high school students (G6-12) on Monday September 4th. Remember that being on time is the first key to success. This teaches our children to be committed and ready for the school day. Gates open at 6:45am and students should be inside the school before 7:30. Late slips are given right after 7:30! HS students will use Gate 1.

**Come in the correct uniform and leave your mobile at home!**



### Student Placement

A great deal of time, effort and thought has gone into the process of student placement for the 2023-2024 school year.

Careful consideration was given to input from staff and families as well as student learning styles. Classrooms have been balanced academically and socially. Our class lists are structured to provide equitable class sizes at each grade level. Moving students is difficult without causing imbalances and inequities.

### Character Skill

The character skill focus for the month of September will be Respect. Students will discuss it in class with their peers and teachers will connect it to the Islamic values and will present it in September's assembly.

I welcome and value your positive energy and dedication to excellence in education. I eagerly look forward to greeting students and families again. It remains an honor and privilege to serve as your M/HS principal for the fifth year.





## This Month at CBS

Bringing Talent to Life

المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

**VOL 1 – September 2023**  
**High School**

**Sept. 26**  
**Student Council**  
**Nominations**

**Sept. 25th**  
**Coffee with the**  
**principal**

**Sept. 25th**  
**International**  
**University Fair**

**Sept. 26th**  
**Character Skill**  
**'Respect'**  
**Assembly**

**Sept. 27th**  
**Prophet Birthday**  
**Holiday**  
**(tentative)**

**Sept 28th**  
**Student Council**  
**Investiture**  
**Ceremony**

### Technology

We have kept a great focus on technology since last year where all students are asked to bring in their own laptops. Many online activities, quizzes and learning will take place in classes. We are indeed a joyous and caring community with the common goals of nurturing responsible, caring global citizens and promoting high-level learning.

### Open House

We're excited to invite you to attend the open house night on September 11th at school this year. We wish to see all returning and new students and parents to get information about the curricula, grading system, books, our upcoming events, coffee with the principals days, student council, parent council, different activities and opportunities for parents to volunteer in school and much more!

### Fee Payment

We are kindly requesting parents to ensure that they meet the three installment payment obligations on time. The schedule for the year is as follows below..

*School*  
**F E E S**

CLASS LEVEL المراحل الدراسية		Registration Fee (KD)	1st Installment 01 <sup>ST</sup> SEPTEMBER 2023	SECOND INSTALMENT (KD) 01 <sup>ST</sup> JANUARY 2024	THIRD INSTALMENT (KD) 01 <sup>ST</sup> APRIL 2024	TOTAL FEES (KD)
		مقدم حجز المكان	القسط الأول 1-سبتمبر 2023	القسط الثاني 1-يناير-2024	القسط الثالث 1-ابريل-2024	الرسوم الدراسية كاملة
GRADE 6	الصف السادس	100	1032	1032	1031	3195
GRADE 7	الصف السابع	100	1032	1032	1031	3195
GRADE 8	الصف الثامن	100	1032	1032	1031	3195
GRADE 9	الصف التاسع	100	1203	1203	1204	3710
GRADE 10	الصف العاشر	100	1203	1203	1204	3710
GRADE 11	الصف الحادي عشر	100	1203	1203	1204	3710
GRADE 12	الصف الثاني عشر	100	1203	1203	1204	3710

This means that the first installment is due and needs to be paid without delay. We will be sending fee payment reminders to parents who have not paid fees on time, through MS teams/ email. We appreciate your support in prioritizing your child's education and making sure fees are paid on time.

*Sincerely,*  
**Ms. Gihan Hassan**  
**High School Principal**



## هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

العدد 1 - سبتمبر 2023

المدرسة الثانوية

الفعاليات القادمة

3 سبتمبر

موعد استحقاق القسط  
الأول

4 سبتمبر

أول يوم دراسي  
الصفوف 6-12

11 سبتمبر

أمسية البيت المفتوح

17 - 21 سبتمبر

اختبار مقياس التقدم  
الأكاديمي

20 - 21 سبتمبر

نشاط العلم الأخضر (بيع  
وزراعة النباتات)

أعزائي عائلات المدرسة الثانوية بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة،

مرحبًا بكم مرة أخرى!

أتمنى أن تكونوا قد استمتعتم بعطلة صيفية رائعة وأن تكونوا قد أخذتم القسط الكافي من الراحة من أجل استعادة طاقتكم والاستعداد لبدء عام دراسي جديد. إنني لفي غاية السعادة كونكم جزء من مجتمعنا التعليمي الرائع. بداية رائعة لعام دراسي ناجح وشيق! يعمل موظفونا الماهرون والمخلصون بالفعل على التخطيط والاستعداد لأبنك/ابنتك (ابنائكم).

طاقم عمل جديد

يكون هناك كل عام تغيير إيجابي، ويتضمن هذا بعض الإضافات لموظفينا. يسعدنا أن نرحب بالسيد / خالد عوده في منصب نائب مدير المدرسة الثانوية، والسيدة / إيرين والسيدة / جوهاني في قسم اللغة الانجليزية، والسيد / ربيع والسيد / سامح في قسم الرياضيات، والسيدة / شذى في قسم التربية البدنية، والسيد / شحاته والسيدة / زينب والسيدة / نهى في قسم اللغة العربية، والسيدة / امانى في قسم الدراسات الاجتماعية الكويتية والسيدة / مايا في قسم التربية الفنية.

اليوم الأول



نتطلع إلى الترحيب بطلاب المدرسة الثانوية (الصفوف 6-12) يوم الاثنين الموافق 4 سبتمبر. يرجى التذكر أن التواجد في الوقت المحدد هو المفتاح الأول للنجاح. حيث أن ذلك يعلم أطفالنا الالتزام والاستعداد لليوم الدراسي. يتم فتح البوابات الساعة 6:45 صباحًا ويجب أن يكون الطلاب داخل المدرسة قبل الساعة 7:30 صباحًا. يتم تسليم بطاقات التأخير بعد الساعة 7:30 مباشرة! سوف يدخل طلاب المدرسة الثانوية المدرسة عبر البوابة رقم 1.

يرجى الحضور مرتديا الزي المدرسي المناسب وترك الهاتف الجوال في المنزل!

تحديد صفوف الطلاب

لقد تم بذل قدر كبير من الوقت والجهد والتفكير في عملية تحديد أماكن الطلاب للعام الدراسي 2023-2024. هناك اهتمام كبير للمدخلات من الموظفين والعائلات وكذلك أساليب تعلم الطلاب. كان هناك حرص على جعل الفصول الدراسية متوازنة أكاديميا واجتماعيا. تم تصميم قوائم الفصول لدينا لتوفير فصول متكافئة في كل مستوى صف. يعد نقل الطلاب دون التسبب في اختلالات وعدم مساواة أمرًا صعبًا.

مهارة الشخصية

إن مهارة الشخصية التي سيتم تناولها هذا الشهر سبتمبر هي الاحترام. سيقوم الطلاب بمناقشة هذه المهارة في الفصل مع زملائهم ومعلميهم، وسيقومون بربطه بالقيم الإسلامية وسيقدمونه في تجمع شهر سبتمبر.

أرحب وأقدر طاقتكم الإيجابية وتفانيكم في التميز في التعليم. أتطلع بشوق إلى الترحيب بالطلاب والعائلات مرة أخرى. وإنه لشرف وامتياز أن أستمّر في شغل منصب مدير المدرسة الثانوية/المتوسطة للسنة الخامسة.





المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
إدخال الموهبة في الحياة

العدد 1 - سبتمبر 2023  
المدرسة الثانوية

26 سبتمبر  
ترشيحات مجلس الطلاب

25 سبتمبر  
احتساء القهوة مع مدير  
المدرسة

25 سبتمبر  
معرض الجامعات الدولية

26 سبتمبر  
تجمع مهارة الشخصية  
"الاحترام"

27 سبتمبر  
عطلة المولد النبوي  
الشريف  
(تاريخ مبدئي)

28 سبتمبر  
حفلة تنصيب مجلس  
الطلاب

### التكنولوجيا

لقد ظلنا نركز بشكل كبير على التكنولوجيا منذ العام الماضي حيث يُطلب من جميع الطلاب إحضار أجهزة الكمبيوتر المصنوعة خصيصًا لهم. سيتم إجراء التحديث لأشغلتهم واختبارات والتعلم بـ لا نرتت- في- الفصول الدراسية. نحن بالفعل مجتمع تتسم بالبهجة والاهتمام بأهداف مشتركة تتمثل في رعاية الطلاب المسؤولين ورعاية الطلاب وتعزيز التعلم عالي المستوى.

### أمسية البيت المفتوح

يسعدنا دعوتكم لحضور أمسية البيت المفتوح يوم 11 سبتمبر- في- المدرسة هذا العام. نتمنى أن نرى جميع الطلاب وأولياء الأمور العائدين والجدد للحصول على معلومات حول المناهج ونظام الدرجات والكتب وفعالياتنا القادمة واحتساء القهوة مع المدراء ومجلس الطلاب ومجلس الآباء والأنشطة المختلفة والفرص المتاحة لأولياء الأمور للتطوع في المدرسة وأكثر من ذلك بكثير!

### دفع الرسوم

نطلب من أولياء الأمور التأكد من وفائهم بالتزامات سداد الأقساط الثلاثة في الوقت المحدد. الجدول الزمني للسنة هو كما يلي:

## School FEES

CLASS LEVEL المرحلة الدراسية	Registration Fee (KD)	1st Installment 01 <sup>ST</sup> SEPTEMBER 2023	SECOND INSTALMENT (KD) 01 <sup>ST</sup> JANUARY 2024	THIRD INSTALMENT (KD) 01 <sup>ST</sup> APRIL 2024	TOTAL FEES (KD)
	مقدم حجز المكان	القسط الأول 1-سبتمبر 2023	القسط الثاني 1-يناير 2024	القسط الثالث 1-ابريل 2024	الرسوم الدراسية كاملة
GRADE 6 الصف السادس	100	1032	1032	1031	3195
GRADE 7 الصف السابع	100	1032	1032	1031	3195
GRADE 8 الصف الثامن	100	1032	1032	1031	3195
GRADE 9 الصف التاسع	100	1203	1203	1204	3710
GRADE 10 الصف العاشر	100	1203	1203	1204	3710
GRADE 11 الصف الحادي عشر	100	1203	1203	1204	3710
GRADE 12 الصف الثاني عشر	100	1203	1203	1204	3710

هذا يعني أن القسط الأول مستحق الآن ويجب سداده دون تأخير. سنقوم بإرسال تنكيرات بدفع الرسوم لأولياء الأمور الذين لم يدفعوا الرسوم في الوقت المحدد، من خلال ميكروسوفت تيمز / البريد الإلكتروني. نحن نقدر دعمكم في إعطاء الأولوية لتعليم أبنائكم والتأكد من دفع الرسوم في الوقت المحدد.

مع أطيب التمنيات،

السيدة / جيهان حسان  
مديرة المدرسة الثانوية